



To: The Egyptian Exchange

Greetings.

With reference to the resolution of the Ordinary General Assembly of Egypt Kuwait Holding Company held on April 8, 2025, authorizing the Board of Directors to trade on the Company's shares ("treasury shares") at Boursa Kuwait.

And the approval of the Capital Markets Authority of Kuwait regarding the renewal of the company's right to trade treasury shares on the Boursa Kuwait l.

We would like to inform that on Monday, 29 September 2025, trading was conducted on treasury shares with a net (sale) of 0.3085 % of the company's capital.

Taking into consideration that the transactions on treasury shares at Boursa Kuwait are conducted in accordance with the trading rules applicable at Boursa Kuwait and pursuant to the provisions of Law No. (7) of 2010 and its Executive Regulations concerning the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities in Kuwait.

Kind regards,

السادة / البورصة المصرية المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،

بالإشارة إلى قرار الجمعية العامة العادية للشركة القابضة المصرية الكويتية المنعقدة بتاريخ 8 أبريل 2025 بخصوص تقويض مجلس الإدارة في التعامل على أسهم الشركة "أسهم خزينة" ببورصة الكويت.

وإلى موافقة هيئة أسواق المال بدولة الكويت الصادرة بشأن تجديد حق الشركة في التعامل على أسهم الخزينة ببورصة الكويت .

نود أن نحيط سيادتكم علماً بأنه في يوم الأثنين الموافق 2025/9/29 تم إجراء تعامل على أسهم خزينة بصافي حركة (بيع) بنسبة 0.3085% من رأس مال الشركة.

مع الأخذ في الاعتبار أن تعاملات أسهم الخزينة ببورصة الكويت تتم وفقاً لقواعد التداول المعمول بها في بورصة الكويت وطبقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة 2010 ولائحته التنفيذية بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية بدولة الكويت.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

هانی عزام
Hany Azzam
رئیس قطاع الحوکمة

Head of Corporate Governance

Date: 29/9/2025

देखे, पांडे की देश है। बिद्धा १.०.दे टेड्रे ११६७६ ८ ४ हिन्स التاريخ :9/29/29

الشركة القابضة المصرية الكويتية شمم

C.R.# 114648 - 14, Hassan Mohamed El Razzaz St., Agouza, Giza, Egypt
Tel.:+202 3336 3300 - Fax:+202 3335 8989
س ت:-۱۱٤٦٤٨١ جيـــزة - ١٤ شــــارع حســن محمــد الـــرزاز
(نوال سابقــا) - العجوزة - الجيــزة ج م ع